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Протокол 
 

Днес 15.06.2021г. от 13:30 часа се проведе заседание на Постоянната комисия по 

бюджет, финанси, образование, икономическо развитие, евроинтеграция, 

здравеопазване, култура, религия, социални дейности и международни връзки към ОбС 

Априлци.  

Присъстват: Пепа Колева - председател, Иван Якимов – секретар, Даниела 

Петкова, Младен Колев, Събчо Лалев, Тотю Ненов  – членове 

Отсъства: Димитър Кокошаров 

Присъстват още –  Стелиян Нунев – Председател на ОбС Априлци, инж. 

Тихомир Кукенски – Кмет на община Априлци, Снежина Стоянова – Заместник – кмет 

на община Априлци, Деница Николова, Петко Павлов - общински съветници  

 

П. Колева: Уважаеми г-н Председател, уважаеми общински съветници, 

уважаеми г-н Кмет, администрация, откривам заседание на постоянната комисия по 

бюджет, финанси, образование, икономическо развитие, евроинтеграция, 

здравеопазване, култура, религия, социални дейности и международни връзки към ОбС 

Априлци.  

 

П. Колева: Представям Ви проекта за дневен ред:  

  

1. Предложение ДП-200/10.06.2021г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. №691/01.06.2021г. от Мишо Мичев Пандуков за 

отпускане на еднократна финансова помощ за покриване на разходи за имущество, 

загубено вследствие на възникнал пожар. 

 

2. Предложение ДП-201/10.06.2021г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Редовно Общо събрание на акционерите на МБАЛ – Проф. Д-р 

Параскев Стоянов” АД. 

 

 П. Колева: Имате ли допълнения към дневния ред? Няма. 

 

 П. Колева: В режим на гласуване сме за така предложения Дневен ред: 

 

Гласували общо 6 общински съветници 

       6    „за” 

       0    „против”  

0 „въздържали се” Приема се. 

 

С това гласуване комисията прие следния ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Предложение ДП-200/10.06.2021г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. №691/01.06.2021г. от Мишо Мичев Пандуков 

за отпускане на еднократна финансова помощ за покриване на разходи за 

имущество, загубено вследствие на възникнал пожар. 

 

2. Предложение ДП-201/10.06.2021г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Редовно Общо събрание на акционерите на МБАЛ – Проф. 

Д-р Параскев Стоянов” АД. 

 

 



2 

 

ПО ПЪРВА ТОЧКА 

Предложение ДП-200/10.06.2021г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. №691/01.06.2021г. от Мишо Мичев Пандуков за 

отпускане на еднократна финансова помощ за покриване на разходи за имущество, 

загубено вследствие на възникнал пожар. 

 

 П. Колева: Давам думата на г-н Кукенски. 

 

 Инж. Т. Кукенски: Уважаеми г-н Председател, общински съветници, уважаема 

администрация, предложението е относно Заявление с вх. №691/01.06.2021г. от Мишо 

Мичев Пандуков за отпускане на еднократна финансова помощ за покриване на 

разходи за имущество, загубено вследствие на възникнал пожар. 

 Предполагам сте видели за какво става дума. Предложил съм 300 лв., защото 

така е в правилника, но мисля, че трябва да помогнем повече. Живеем на едно място, за 

да си помагаме. 

 

 П. Колева: Имате ли изказвания, въпроси, предложения?   

 

 С. Лалев: Аз мисля, че е смешно да отпуснем 300 лв.  

 

 П. Колева: Даваме 500 лв. за детска количка.  

 

 Инж. Т. Кукенски: Аз не мога да предложа повече, толкова е в Правилника.  

 

 М. Колев: Изгорели са 3 постройки, затова аз правя предложение сумата да бъде 

1000 лв. 

 

 П. Колева: Други предложения? Няма. 

 

 П. Колева: В режим на гласуване сме предложението на г-н Колев, еднократна 

финансова помощ за покриване на разходи за имущество, загубено вследствие на 

възникнал пожар да бъде в размер на 1000 лв.: 

 

Гласували общо 6 общински съветници 

       6 „за” 

       0 „против”  

       0 „въздържали се” Приема се. 

 

 П. Колева: В режим на гласуване сме, Предложение ДП-200/10.06.2021г. от инж. 

Тихомир Кукенски – кмет на община Априлци, относно Заявление с вх. 

№691/01.06.2021г. от Мишо Мичев Пандуков за отпускане на еднократна финансова 

помощ за покриване на разходи за имущество, загубено вследствие на възникнал 

пожар: 

 

Гласували общо 6 общински съветници 

       0 „за” 

       0 „против”  

       6 „въздържали се” Не се приема. 
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С това гласуване комисията подкрепи следния проект за решение: 

 

На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, чл. 5, ал. 1, т. 4 от Правилник за 

отпускане на еднократни финансови помощи на жители на Община Априлци, 

приет с Решение № 246 от 27.06.2013 г., изменен с Решение № 34 от Протокол № 

4/27.12.2019 г. на Общински съвет Априлци, Общински съвет Априлци 

РЕШИ: 

Да бъде отпусната еднократна финансова помощ в размер на 1000 /хиляда/ 

лева на Михо Мичев Пандуков. 

 

ПО ВТОРА ТОЧКА 

Предложение ДП-201/10.06.2021г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Редовно Общо събрание на акционерите на МБАЛ – Проф. Д-р 

Параскев Стоянов” АД. 
 

 П. Колева: Г-н Кукенски, заповядайте. 

 

 Инж. Т. Кукенски: Уважаеми г-н Председател, уважаеми общински съветници, 

предложението е относно Редовно Общо събрание на акционерите на МБАЛ–Проф. Д-р 

Параскев Стоянов” АД. 

 В Общинска администрация - гр. Априлци е получено покана за Общо събрание 

на акционерите на „МБАЛ - Проф. Д-р Параскев Стоянов” АД - гр. Ловеч на 25.06.21г. 

от 11:00 ч. в сградата на лечебното заведение. С поканата се предоставя проект на 

дневен ред, по който ще се проведе заседанието, като при липса на кворум ново 

заседание на редовното общо събрание ще се проведе на 12.07.2021 г. от 11:00 ч. в 

сградата на лечебното заведение, при същия дневен ред. 

 

 П. Колева: Имате ли изказвания, въпроси, предложения?   

 

 П. Павлов: Според мен е разумно, когато се упълномощава кметът, в такива 

случаи, да вземем и решение, че при извънредни обстоятелства и невъзможност той да 

отиде, да упълномощим заместник – кмета да го направи. Да има представител, да се 

върне обратна информация. 

 

 Инж. Т. Кукенски: По принцип винаги изпращат обратна информация.  

 

 С. Нунев: Ние сме взели решение за представител, кметът може да си 

упълномощи някого да го замести. Няма нужда да взимаме решение. 

 

 П. Колева: Точка 5 ми звучи много странно – „Освобождаване от отговорност на 

членовете на Съвета на директорите за дейността им през 2020г.”. Значи 2021г. ги 

освобождаваме от нещо, което те са вършили 2020г.  

 

 С. Нунев: И аз съм се питал защо е необходимо това нещо, но го има в законите.   

 

 П. Колева: Имате ли други изказвания? Няма. 
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 П. Колева: В режим на гласуване сме, Предложение ДП-201/10.06.2021г. от инж. 

Тихомир Кукенски – кмет на община Априлци, относно Редовно Общо събрание на 

акционерите на МБАЛ – Проф. Д-р Параскев Стоянов” АД: 

 

Гласували общо 6 общински съветници 

       6 „за” 

       0 „против”  

       0 „въздържали се” Приема се. 

 

С това гласуване комисията подкрепи следния проект за решение: 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 15 и т. 23 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация /ЗМСМА/, чл. 222, ал. 2 и чл. 223, 

ал. 1 и 3 от Търговския закон, Общински съвет - гр. Априлци 

 

РЕШИ: 

 

1.  Упълномощава инж. Тихомир Кукенски - Кмет на община Априлци да 

представлява Община Априлци в Общото събрание на акционерите на 

„МБАЛ - Проф. Параскев Стоянов” АД - гр. Ловеч. 

2.  Представителят на Община Априлци - инж. Тихомир Кукенски - Кмет на 

община Априлци да изкаже съгласие по така предложения дневен ред, описан 

в поканата за Общо събрание на акционерите на „МБАЛ - Проф. Параскев 

Стоянов” АД - гр. Ловеч, както следва: 

-  т. 1 Разглеждане на доклад на Съвета на директорите за дейността на 

дружеството през 2020 г.; 

-  т. 2 Одобряване на годишния финансов отчет на дружеството за 2020 г., 

заверен от регистриран одитор; 

-  т. 3 Приемане на консолидирания доклад за дейността за 2020 г.; 

-  т. 4 Одобряване на консолидирания годишен финансов отчет за 2020 г., 

заверен от регистриран одитор; 

-  т. 5 Освобождаване от отговорност на членовете на Съвета на директорите 

за дейността им през 2020 г.; 

-  т. 6 Избор на регистриран одитор за 2021 г. 

3.  При липса на кворум на заседанието на 25.06.2021 г. упълномощава инж. 

Тихомир Кукенски - Кмет на община Априлци да представлява Община 

Априлци в ново заседание на редовното общо събрание, което ще се проведе на 

12.07.21г. от 11:00 ч.  в сградата на лечебното заведение при същия дневен ред. 

 

 П. Колева: Поради изчерпване на Дневния ред, закривам заседанието! 
  

 

 

Председател 

Пепа Колева  

 

 

Протокол 

Красимира Коева 


